
 

 
 

 

 

 

 

 

 

ZÁPIS Z JEDNÁNÍ ŠKOLSKÉ RADY ZE DNE 8. 4. 2025 

při Hotelové škole, Obchodní akademii a Střední průmyslové škole Teplice 

Program jednání: 

1. Zahájení 

2. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření školy za rok 2024 

3. Informace o investičních akcích v roce 2025 

4. Informace o přijímacím řízení na školní rok 2025/2026 

5.  Různé 

 

 

Účastníci jednání: 

 

1. Boudníková Kateřina, Mgr. – zástupce zřizovatele 

 

2. Hlávková Lenka, Mgr. Bc. – zástupce pedagogických pracovníků školy 

 

3. Vašíček Pavel, Mgr. – zástupce pedagogických pracovníků školy 

 

4. Vlček Pavel, Ing. - zástupce pedagogických pracovníků školy 

 

5. Glossová Ladislava – zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků školy 

 

6. Michalová Lenka, Bc. - zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků školy 

 

7. Tušinská Klára – zástupce nezletilých žáků a zletilých žáků školy 

 

 

Omluven: 

 

1. Jirušková Jana – zástupce zřizovatele 

 

2. Růžička Jan, Ing. – zástupce zřizovatele 

 

Host: 

 

1. Nekuda Jiří, Mgr. – ředitel školy 

 

 



 

 
 

 

 

 

1. Zahájení 

 

Předsedkyně školské rady Mgr. Kateřina Boudníková zahájila v 17:00 čtvrté jednání školské 

rady ve funkčním období 2023 až 2026, na úvod omluvila neúčast Ing. Růžičky a paní 

Jiruškové. Přítomno je 7 řádných členů školské rady z 9, školská rada je usnášeníschopná. 

2. Projednání a schválení Výroční zprávy o hospodaření školy za rok 2024 

 

Ředitel školy seznámil členy rady se základními body výroční zprávy o hospodaření školy za 

rok 2024 (členové rady měli výroční zprávu k dispozici před jednáním). Po krátké diskuzi 

vyzvala předsedkyně rady k hlasování o schválení zprávy, hlasování s výsledkem 7–0–0. 

 

Školská rada schválila Výroční zprávu o hospodaření školy za rok 2024. 

4. Informace o investičních akcích v roce 2025 

Ředitel škol informoval o dokončené investiční akci, tzv. velká konektivita, která se týkala 

všech budov školy. Škola v tuto chvíli disponuje nejmodernější technologií Wi-Fi připojení, 

budova SPŠ je navíc nově připojena na optický kabel. O to samé usilujeme i na budově 

Hotelové školy. 

V současné době jsou dokončeny práce na projektu rekonstrukce budovy Hotelové školy, 

která bude zahrnovat výměnu střechy, opravu fasády, odvodnění sklepních prostor a přístavbu 

nové části budovy, kde budou nové centrální šatny, dvě odborné učebny a zázemí pro učitele. 

Projekt již má stavební povolení a v tuto chvíli čekáme až zřizovatel vysoutěží zhotovitele 

stavby. Předběžně lze očekávat zahájení investiční akce na podzim 2025, dokončení podzim 

2026 nebo jaro 2027. Výhodou akce je, že minimálně zasáhne do provozu školy. Hodnota 

investiční akce přesáhne 100 milionů Kč. 

V létě 2025 jsme plánovali poslední etapu rekonstrukce budovy Obchodní akademie, 

zřizovatel poskytl na tuto akci 5 milionů Kč. Jedná se o kompletní rekonstrukci podlahových 

ploch, repasování dveří a nově se k akci musel přidat nátěr venkovní části nových oken, které 

jsou dřevěné. Předběžná cena se vyšplhala na více než 9 milionů Kč, což bylo způsobeno 

zejména většími náklady na opravu podlah v učebnách (někde je několik vrstev a do učeben je 

vytvořen umělý schod) a na již zmiňovaný nátěr oken. V tuto chvíli řešíme se zřizovatelem 

dofinancování projektu, což způsobí odklad projektu na léto 2026. 

V tuto chvíli již čekáme na dodání nového dodávkového vozidla v hodnotě asi jeden milion 

korun. 

5. Informace o přijímacím řízení na školní rok 2025/2026 

Škola v prvním kole obdržela 1 291 přihlášek (loni 1 172 přihlášek) Přihlášek, kdy je naše 

škola na prvním místě je 390 (loni 396). Nárůst počtu přihlášek je způsoben zejména 

otevřením nového oboru, Ekonomické lyceum, což se nám podařilo po dvou letech. O obor je 

na první pohled zájem, 122 přihlášek, ale na prvním místě si jej vybralo jen 21 uchazečů.  



 

 
 

 

 

 

Letos byl opět největší zájem o obor Obchodní akademie, 210 přihlášek, 57 na prvním místě 

(bereme naposledy dvě třídy, tedy 60 uchazečů), dále o obor Hotelnictví, 170 přihlášek, 66 na 

prvním místě (bereme také dvě třídy, tedy 66 uchazečů) a obor Informační technologie, také 

170 přihlášek, 57 na prvním místě (bereme dvě třídy, tedy 66 uchazečů). Nejnižší zájem je 

sice o obor Dopravní prostředky, 64 přihlášek, ale 27 na prvním místě, takže opět slušně 

naplněná třída. Plánovaný počet tříd bude naplněn.  

Konečný podíl přihlášek, podaných přes NIA (ověřenou identitu), byl skoro 81 %, což je 

zhruba na úrovni roku 2024. Hybridní formou bylo podáno 11,5 % přihlášek a papírovou 

formou, 7,5 %. Systém DIPSY už letos pracoval bez větších problémů.  

6. Různé 

 

Ředitel školy informoval o dokončené zprávě Auditora za rok 2024, členové školské rady 

mají zprávu, stejně jako zřizovatel, k dispozici. 

 

Ředitel školy informoval o dokončené veřejnosprávní kontrole hospodaření za měsíce leden a 

únor 2025, kontrola proběhla bez připomínek. Kontrolní zprávu mají členové školské rady 

k dispozici. 

 

Ředitel školy informoval, že dne 22.4.2025 nastupuje na školu Česká školní inspekce, 

inspekční zápis bude členům školské rady předložen a bude předmětem jednání podzimního 

zasedání. 

 

Nejpozději v průběhu června 2025 osloví ředitel školy členy školské rady s komplet novými 

ŠVP, které budou platit od 1.9.2025. Hlavní změnou bude zabudování nového pojetí 

předmětu informatika, každopádně některé obory využily změnu k větší úpravě ŠVP, zejména 

obor Informační technologie. Školská rada ŠVP neschvaluje, ale bere na vědomí. 

 

Ředitel školy informoval o změně názvu školy, který bude od 1.9.2025 znít Hotelová škola, 

Obchodní akademie a Střední průmyslová škola, Teplice, příspěvková organizace. Změna 

spočívá v tom, že nový název již neobsahuje adresu školy, což bylo velmi často, zejména na 

pozvánkách k JPZ zavádějící. 

 

 

Předsedkyně školské rady ukončila jednání rady v 18:30, všem poděkovala za účast a 

připomněla, že příští jednání rady je v plánu na podzim 2025. 

 

 

 

 

 

Zapsal:  Mgr. Jiří Nekuda   Schválila: Mgr. Kateřina Boudníková 

  Ředitel školy      Předsedkyně školské rady 
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